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Referat fra bestyrelsesmøde d. 21 juni 2018. 

Tilstede: Lars, Dirk, Sven, Jørgen, Søren, Bent, Kirsten. 

Dagsorden. 

Formanden bød velkommen. 

1. Godkendelse af referat. 

Referatet fra 28 maj blev godkendt. 

2. Økonomi. 

Vi har en god økonomi. 

Bestyrelsen gennemgik de restancer der er dags dato. Det blev besluttet at 

der sendes en sidste rykker. Derefter går sagen til inkasso.Der kan tilbage - 

holdes penge fra dem som har et bådpladsbevis. 

3. Nyt fra udvalg. 

Vild med Vand: Det var en rigtig god dag, pænt med gæster. 

Maritimt Ø Træf: Der skal være møde med turistkontoret. 

4. Tilbagemelding fra møde med arkitekten. 

Arkitekten foreslår vi finder en løsning på opvarmning i klubhuset. 

Vi får en til at regne på varmeudgiften og komme med forslag til nyt 

varmesystem. Lars sender plantegning til kommunen. 

5. Udbetaling af bådpladser. 

Vi udbetaler 8 bådpladsbeviser her til sommer. 

6. Medhjælpers arbejdsopgaver. 

Der er lavet et ugeskema sammen med vores medhjælper på udearealet. 



7. Sæsonkort. 

Vi har besluttet at tilbyde sæsonkort til autocamper og båd .Den dækker 8 

overnatninger. Navn på båden og nummerplade på autocamper står på 

kortet. 

8. Persondata forordning (GDPR). 

Der har været afholdt et kursus .Der er lavet en skrivelse som sendes ud til 

alle medlemmer. 

9. Forretningsorden. 

Vi har fået lavet en forretningsorden som bestyrelsen læser igennem og 

underskriver på næste bestyrelsesmøde. 

10.Tavshed ser klær ing. 

Interne revisorer skal underskrive en tavshedserklæring. Vi tilføjer den til 

forretningsordenen. Ansatte skriver på en særskilt. 

11. Status oå C broen. 

Den bliver færdig inden ferien. Den sidste del af den gamle bro bliver hentet 

af Rønbjerg feriecenter. 

12.Næste møde. 

Næste møde er d. 16. aug. 

13.EVT. 
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